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Nicolescu (CNIPMMR): Avem nevoie de un task-force la nivel national pentru

accesarea celor peste 70 de miliarde de euro de la UE

România ar putea esua în a atrage cele peste 70 de miliarde de euro de la UE pe care le are la dispozitie

daca nu va înfiinta un task-force la nivel national în acest sens, care sa fie format din cei mai buni specialisti

din tara, a declarat, miercuri, Ovidiu Nicolescu, presedinte de onoare al Consiliului National pentru

Întreprinderile Private Mici si Mijlocii din România (CNIPMMR), cu ocazia lansarii Cartei Albe a

IMM-urilor.

 

"România se afla în fata unei sanse istorice, pentru ca niciodata nu a avut la dispozitie, nu a avut posibilitatea sa

acceseze peste 70 de miliarde de euro din afara tarii. As dori sa punctez ca acesti bani sunt doar o posibilitate. Este

necesar ca România sa elaboreze programe si proiecte, pentru ca acesti bani se dau doar pe programe si proiecte.

Pentru aceasta noi propunem înfiintarea unui task-force la nivel national, care sa se ocupe de acest lucru", a aratat

el.

 

Potrivit acestuia, entitatea responsabila cu atragerea banilor europeni ar trebui sa includa cei mai importanti

specialisti din tara.

 

"Daca nu facem acest task-force national, care sa fie compus din cei mai buni specialisti care sa aiba experienta în

programe si proiecte, din universitati, din centre si institute de cercetari si proiectari si firme de consultanta, n-o sa

reusim sa accesam acesti bani, care vor trece pe lânga noi", a continuat Nicolescu.

 

El a subliniat ca alocarile sunt de principiu si depinde de fiecare tara gradul de absorbtie, iar banii care nu sunt

cheltuiti se redistribuie altor tari.

 

"Deci rugamintea noastra la actualul si viitorul Guvern, la ministrul Bolos (Marcel Bolos, ministrul Fondurilor

Europene - n.r.), care este un specialist în acest domeniu, la domnul ministru al Economiei, Virgil Popescu, este

sa-si dea mâna si sa faca un asemenea task-force. Daca nu se face asa ceva, n-o sa reusim sa absorbim banii", a

subliniat reprezentantul IMM-urilor. 
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